
Fra: Gurid Helene Espe <Gurid.Helene.Espe@hfk.no> 
Sendt: 27. april 2017 13:53 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Forespørsel om rydding og asfaltering 

 
Til rette vedkommende. 

 
Jeg tar kontakt på vegne av Lindås Bygdelag. 

 

Laget har fått henvendelser i forhold til: 
 

 Rydding – kosting av veier – gå veier type fra Kolåskrysset til Lindås 
Kyrkje 

 Håndtering av uønskede vekster i kommunen? Fjerning? 
 Asfaltering av nytt fortau fra Kolåskrysset og oppover Kolåsvegen – 

når skal dette fullføres? I dag går alle gående i veibanen på grunn 
av svært grovt underlag på fortauet som ikke er ferdig. 

 
Vennlig hilsen 

Gurid Helene Espe 

For Lindås Bygdelag 


